

Published from 1948 in Armenian, Russian and English.

"Biological Journal of Armenia" is functioning under the auspice of the National Academy of Sciences of Armenia and publishes original papers in botanics, zoology, physiology, biochemistry, biophysics, microbiology, biotechnology, genetics and other fields of general and applied biology.

«Հայաստանի կենսաբանական իստեղեկ» հրատարակվում է Հայաստանի Գիտությունների Ազգային Ակադեմիայի կողմից և տպագրում է հոդվածներ բուսաբանության, կենդանաբանության, ֆիզիոլոգիայի, կենսաքիմիայի, կենսաֆիզիկայի, կենսատեխնոլոգիայի, միկրոբիոլոգիայի, գենետիկայի և ընդհանուր ու կիրառական կենսաբանության այլ բնագավառների վերաբերյալ:

"Биологический журнал Армении" издается Национальной Академией Наук Армении и публикует оригинальные статьи по ботанике, зоологии, физиологии, биохимии, биофизике, микробиологии, биотехнологии, генетике и другим отраслям общей и прикладной биологии.

Editor-in-chief - E. Afrikian

Էդ. րեդակտոր - Է. Աֆրիկյան

Executive Secretary - N. Arinyan

Օդմ. քարտարար - Ու. Արինյան

Responsible for the issue: V. Abelyan, E. Afrikian

Օրոշողները: Վ. Աբելյան, Է. Աֆրիկյան

The present issue is published within the frame of the Project A-326 of the International Science and Technology Center.

Իздаиe помера осуществлено в рамках Проекта А-326 Международного Научно-технического Центра

ISSN 0366-5119.

© 2001 Publisher: "Edit Print", Yerevan, Tumanyan str. 12, Republic Armenia
Իздательство: "Эдит Принт", ул. Туманяна 12, Ереван, Республика Армения

All rights reserved. No part of this publication may be reproduced, stored in a retrieval system or transmitted in any form or by any means, electronic, mechanical, photocopying, recording or otherwise, without the prior written permission of the publisher.

Все права защищены. Любое использование этого издания или его элементов (фрагментов), т.е. копирование, тиражирование, распространение и т.п., возможно только при наличии предварительного письменного согласия издателя.